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Interpellation avseende insatser inom LSS ställd till kommunstyrelsens ordförande 
Pia Almström. 
 
 
Ska vi förvänta oss samma utveckling inom daglig verksamhet samt LSS-
gruppboenden som vi har sett inom andra kommunala verksamheter som infört LOV, 
exempelvis servicetjänster (tvätt och städ för äldre) och inom särskilt boende? Alltså 
en nedmontering och i värsta fall nedläggning av det kommunala alternativet. 
 
Synen på de som är i behov av stöd och service ska vara respektfull och anpassas 
efter de som är i verksamheten.  
 
Hur satsar vi på vår kommunala dagliga verksamhet nu när LOV är infört och andra 
aktörer kan konkurrera om kommunens brukare? Fortsätter vi anställa personal? Får 
alla kompetensutveckling i relation till brukarnas funktionsnedsättning inom den 
dagliga verksamheten samt i gruppbostäderna? Utvecklar kommunen LSS-
verksamheten och ser till att dess lokaler är tillgängliga och ändamålsenliga?   
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